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ACTA NÚM. 2024/9 CORRESPONENT A LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE FONT-RUBÍ CELEBRADA EL DIA 17 DE DESEMBRE DE 2024 

 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

 
Núm.: 2024/9 
Caràcter: Extraordinària  
Convocatòria: Primera 
Data: 17 de desembre de 2024 
Hora d’inici de la sessió: 20:02 
Hora d’acabament de la sessió: 20:56 
Lloc: Sala de sessions de la Casa Consistorial de Font-rubí 
 
 
ASSISTENTS: 

 
Alcalde-President 
Sr. Xavier Lluch i Llopart, alcalde 
 
Regidors/res: 
 
Grup Municipal d’Impulsem Font-rubí – CM:  
Sra. Laura Gili Pauné, 
Sr. Lluís Ortega Rey, 
Sra. Maria del Carme Sibil Galimany,  
Sr. Fèlix Tutusaus Galimany. 
 
D’Ara Font-rubí - AM: 
Sr. Martí Càlix Tarrida, 
Sra. Georgina Doblas Que. 
 
D’Endavant Font-rubí - IDC: 
Sr. Sebastià Galimany Rosell, 
Sra. Sandra Rodríguez Querol. 
 
Regidor/a no assistent, que ha excusat la seva presència: 
Cap. 
 
Secretària Interventora accidental:  
Sra. Eva Puig Pérez. 
 

ORDRE DEL DIA: 

 
I.- PART RESOLUTIVA  
 

1. Proposta de ratificació del Decret de l’Alcaldia núm. 2024/373, de 6 de novembre, exp. 
2022_10548. 

2. Proposta d’aprovació del calendari fiscal per a l’any 2025 del municipi de Font-rubí, 
exp. 2024_966. 
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3. Proposta d’aprovació del Pla comarcal d’Adaptació al canvi climàtic de l’Alt Penedès, i 
del Pla de transició energètica de l’Alt Penedès, inclosos en el PAESC agrupat de l’Alt 
Penedès, exp. 2024_953. 

4. Proposta de nomenament del grup d’Administradors/es de la Festa Major per al 
període 2025-2026, exp. 972. 

5. Proposta d’aprovació del Pla Local de Joventut de Font-rubí 2024-2027, exp. 
2024_983. 

6. Proposta d’aprovació inicial del Pressupost de l’Ajuntament de Font-rubí per a l’exercici 
2025, exp. 2024_950. 

 
 
El Sr. Alcalde obre la sessió i dona la benvinguda als regidors i al públic que segueix la 
sessió presencialment i per youtube. Oberta la  sessió  i  un  cop comprovada per la 
secretària accidental l’existència del quòrum que cal perquè pugui ser iniciada (article 90 
Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic dels Ens Locals), es procedeix a conèixer dels següents 
assumptes inclosos en l’ordre del dia:  
 
 
I.- PART RESOLUTIVA  
 
 
PUNT PRIMER.- PROPOSTA DE RATIFICACIÓ DEL DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 
2024/373, DE 6 DE NOVEMBRE, EXP. 2022_10548. 
 
La proposta que es sotmet a la consideració del Ple és la que tot seguit es transcriu: 
 
“Atès que, en data 6 de novembre de 2024, es va dictar el Decret de l’Alcaldia núm. 
2024/373, d’aprovació de la certificació núm. 7 i última de l’obra “Urbanització de la Unitat 
d’Actuació núm. 3 l’Alzinar de Font-rubí”, exp. 2022_10548, el text del qual es transcriu 
literalment a continuació: 
 
“Vist que, en data 13 de desembre de 2005, la Junta de Govern local va aprovar definitivament el 
Projecte de Reparcel·lació de l’àmbit de la Unitat d’Actuació núm. 3 L’Alzinar de Font-rubí, delimitat 
per les vigents Normes Subsidiàries de planejament municipal, aprovades definitivament per la 
Comissió d’Urbanisme en sessió celebrada en data 18 d’octubre de 2000 i posterior Text refós aprovat 
definitivament per la CUB en sessió de data 22/12/2005 i publicades en data 18/07/2006. 
 
Vist que, en data 18 de juny de 2008, la Junta de Govern Local va aprovar definitivament el Projecte 
d’Urbanització de la Unitat d’Actuació núm. 3 L’Alzinar de Font-rubí. 
 
Atès que, en data 29 de novembre de 2010, per Resolució d’Alcaldia, es va elevar a definitiu el 
contracte d’obres amb l’empresa CONSTRUCCIONS JOAN CÀLIX, S.L. per l’obra “Projecte 
d’Urbanització de la Unitat d’Actuació núm. 3 L’Alzinar de Font-rubí”, per un import de CENT 
NORANTA-TRES MIL SIS-CENTS NORANTA-TRES EUROS AMB CINQUANTA-TRES CÈNTIMS (193.693,53 
€) i TRENTA-QUATRE MIL VUIT-CENTS SEIXANTA-QUATRE EUROS AMB VUITANTA-QUATRE CÈNTIMS 
(34.864,84 €) d’IVA, 18% aleshores.  
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Vist que, en data 12 d’abril de 2011, la Junta de Govern local va resoldre adjudicar el contracte de 
serveis de direcció de les obres d’urbanització i coordinació de seguretat de les obres, a l’empresa 
Pons-Julian, SLP, per un import de 5.165,00 € més IVA, 18% aleshores. 
 
Vist que, en data 26 d’abril, de 2011 es va signar l’acta de replanteig de les obres. 
 
Vist que, en data 17 de juny de 2013, el Sr. P. P, en representació de l’empresa Pons Julian, SLP, 
presenta escrit davant l’Ajuntament el que manifesta que les obres no s’han iniciat i renunciant a la 
direcció de l’obra i als treballs de coordinació de seguretat i salut, així com a qualsevol indemnització. 
 
Atès que, en data 9 de febrer de 2023, s’ha emès informe tècnic per part dels serveis tècnics 
municipals en el que fa constar que les obres d’urbanització encara no s’han iniciat. 
  
Vist que, en data 14 de març de 2023, la Junta de Govern local va resoldre adjudicar el contracte de 
serveis de direcció d’obra i de coordinació de seguretat salut de les obres d’urbanització de la Unitat 
d’Actuació núm. 3 L’Alzinar, mitjançant el procediment del contracte menor, amb el contractista Sr. 
Ò. M. P., amb NIF ***7965**, per un import de 5.165,00 euros i 1.084,65 euros d’IVA. 
 
Donat que, en data 28 de març de 2023, el Ple municipal va acordar declarar la permanència i 
vigència del contracte administratiu d’obres signat en data 13 de desembre de 2010 entre 
l’Ajuntament de Font-rubí i l’empresa CONSTRUCCIONS JOAN CÀLIX, S.L. per a l’execució de les obres 
d’urbanització de la Unitat d’Actuació núm. 3, L’Alzinar, al no existir raons d’interès públic que facin 
innecessària o inconvenient dita permanència. 
 
Vist que, en l’ADDENDA AL CONTRACTE ADMINISTRATIU DE LES OBRES DEL PROJECTE 
D’URBANITZACIÓ DE LA UNITAT D’ACTUACIÓ NÚM. 3 (UA3), L’ALZINAR, DE FONT-RUBÍ, signada en 
data 6 d’abril de 2023, les parts convenen en mantenir el preu del contracte administratiu signat el 
seu dia, que és de CENT NORANTA-TRES MIL SIS-CENTS NORANTA-TRES EUROS AMB CINQUANTA-
TRES CÈNTIMS (193.693,53 €), i l’IVA actualment d’aplicació, del 21% corresponent, és a dir, 
QUARANTA MIL SIS-CENTS SETANTA-CINC AMB SEIXANTA-QUATRE CÈNTIMS (40.675,64 €), és a dir, 
un total de DOS CENTS TRENTA-QUATRE MIL TRES-CENTS SEIXANTA-NOU EUROS AMB DISSET 
CÈNTIMS (234.369,17 €). 
 
Vista la certificació núm. 7 i última, corresponent a la part d’obra executada en el mes d’octubre de 
2024, presentada en data 21 d’octubre de 2024 i NRE 2904, signada pel tècnic director de l’obra i per 
l’empresa adjudicatària, per un import de 8.456,59 euros (6.988,92 euros i 1.467,67 euros d’IVA), 
d’acord amb el quadre següent: 
 

Pressupost 
adjudicació 

Obra executada 
anteriorment 

Obra executada durant 
el mes 

Import de l’obra 
pendent d’executar 

234.369,17 € 225.901,26 € 8.456,59 € 11,32 € 

 
Vist l’informe de l’arquitecta municipal emès en data 31 d’octubre de 2024. 
 
Vist l’informe de fiscalització prèvia limitada de la secretària interventora, de data 6 de novembre de 
2024.  
 
 

FONAMENTS DE DRET  
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— L'article 240 i les Disposicions Addicionals Segona i Tercera de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
Contractes del Sector Públic, per la qual es traslladen a l'ordenament jurídic espanyol les Directives 
del Parlament Europeu i del Consell 2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014.  
— Els articles 147 a 150 del Reglament General de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques aprovat pel Reial decret 1098/2001, de 12 d'octubre. 
— Els articles 183 a 189 i 213 i següents del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, 
aprovat pel Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març. 
— Els articles 58, 59 i 31 del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, desenvolupa el Capítol primer del 
Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de 
Pressupostos. 
— Els 18 i 19 del Reial decret 424/2017, de 28 d'abril, pel qual es regula el règim jurídic del control 
intern en les entitats del Sector Públic Local. 
 
Examinada la documentació que l’acompanya, i de conformitat amb allò que estableix en la 
Disposició Addicional Segona de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del sector públic, per 
la qual es traslladen a l’ordenament jurídic espanyol les Directives del parlament Europeu i del Consell 
2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014, i vist els articles 21.1.f) i 22.2.e) del la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, 

 

HE RESOLT: 

 

Primer.- Aprovar la certificació núm. 7 i última de l’obra “Urbanització de la Unitat d’Actuació núm. 3 
l’Alzinar de Font-rubí”, per un import de SIS MIL NOU-CENTS VUITANTA-VUIT EUROS AMB NORANTA-
DOS CÈNTIMS (6.988,92 €) i MIL QUATRE-CENTS SEIXANTA-SET EUROS AMB SEIXANTA-SET CÈMTIMS 
D’IVA (1.467,67 € d’IVA), presentada per CONSTRUCCIONS JOAN CÀLIX, S.L., amb NIF B61831848. 
 
Segon.- Aprovar la factura número 0240069, de data 21/10/2024, per import de SIS MIL NOU-CENTS 
VUITANTA-VUIT EUROS AMB NORANTA-DOS CÈNTIMS (6.988,92 €) i MIL QUATRE-CENTS SEIXANTA-
SET EUROS AMB SEIXANTA-SET CÈMTIMS D’IVA (1.467,67 € d’IVA), presentada per CONSTRUCCIONS 
JOAN CÀLIX, S.L., amb NIF B61831848. 
 
Tercer.- Reconèixer l’obligació del crèdit corresponent a la despesa aprovada, per import de 6.988,92 
euros, amb càrrec a l’aplicació pressupostària 151.60908, i per import de 1.467,67 euros d’IVA, que 
s’imputarà a l’aplicació extra pressupostària d’IVA corresponent, i ordenar i realitzar el pagament a 
CONSTRUCCIONS JOAN CÀLIX, S.L. 
 
Quart.- Donar trasllat dels presents acords a Intervenció i Tresoreria, a l’efecte de practicar les 
anotacions comptables corresponents i realitzar el pagament. 
 

Cinquè.- Notificar aquest acord a totes les parts interessades. 
 
Sisè.- Ratificar aquesta resolució pel Ple de la Corporació en la propera sessió que celebri.” 
 
Vist l’article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local i 
l’article 52.2.f) i n) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, es proposa al Ple l’adopció del següent 
acord: 
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Únic.- Ratificar el Decret de l’Alcaldia núm. 2024/373, de 6 de novembre, d’aprovació de la 
certificació núm. 7 i última de l’obra “Urbanització de la Unitat d’Actuació núm. 3 l’Alzinar de 
Font-rubí”, exp. 2022_10548.  
 
La Secretària llegeix l’acord i a continuació es duen a terme les següents intervencions: 
 
Alcalde: Molt bé, doncs aquí en aquest decret el que fem és aprovar l'última certificació, com 
diem d'aquest Aquest projecte d'urbanització de l'alzinar. De fet, i ja vam fer el final d'obra, 
vam veure que tot està correcte amb els tècnics principis de tot acabat. I està tot correcte, 
vull dir. Doncs ratifiquem aquest decret i s'ha de pagar la certificació. I és una obra que 
queda ja acabada.  
 
Atès que no es produeixen deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
 
Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 9 (nou) vots a 
favor provinents: 5 (cinc) vots dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí 
– CM, 2 (dos) vots dels regidors d’Ara Font-rubí – AM i 2 (dos) vots dels regidors 
d’Endavant Font-rubí – IDC, cap abstenció i cap vot en contra. Per tant, la proposta 
s’aprova per majoria absoluta (unanimitat) dels regidors assistents. 
 
 
PUNT SEGON.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL CALENDARI FISCAL PER A L’ANY 
2025 DEL MUNICIPI DE FONT-RUBÍ, EXP. 2024_966. 
 
La proposta que es sotmet a la consideració del plenari és la següent: 
 
“Atès que l’Organisme de Gestió Tributària ha presentat per a l’any 2025 una proposta de 
calendari fiscal que pretén, d’una banda, facilitar al màxim als contribuents el pagament dels 
tributs locals mitjançant la potenciació de les domiciliacions bancàries i, d’una altra, no 
perjudicar els interessos econòmics dels municipis apropant les dates finals dels períodes de 
cobrament a les dates establertes per fer efectives les transferències quinzenals als 
Ajuntaments. 
 
Vistes les dates proposades per l’Organisme de Gestió Tributària, que són les que es 
detallen a continuació: 
 

 
CONCEPTE Data inici Data final Data 

domiciliació 

Impost Béns Immobles Urbans – No Domiciliats 02/05/2025 04/07/2025 01/07/2025 
Impost Béns Immobles Urbans – 1a. Fracció - Domiciliats   02/05/2025 
Impost Béns Immobles Urbans – 2a. Fracció - Domiciliats  

 
01/10/2025 

Impost Béns Immobles Rústics – No Domiciliats 02/05/2025 04/07/2025 01/07/2025 
Impost Béns Immobles Rústics construïts – No Domiciliats 02/05/2025 04/07/2025 01/07/2025 
Impost Béns Immobles Rústics – 1a. Fracció - Domiciliats  

 
02/05/2025 

Impost Béns Immobles Rústics construïts – 1a. Fracció - 
Domiciliats 

 
 

02/05/2025 

Impost Béns Immobles Rústics – 2a. Fracció - Domiciliats  
 

01/10/2025 
Impost Béns Immobles Rústics construïts – 2a. Fracció - 
Domiciliats 

 
 

01/10/2025 

Impost sobre vehicles de tracció mecànica 03/03/2025 05/05/2025 02/05/2025 
Impost sobre Activitats Econòmiques 16/09/2025 18/11/2025 03/11/2025 
Taxa gestió residus domèstics no domiciliats 02/05/2024 04/07/2025 01/07/2025 
Taxa gestió residus domèstics – 1a. Fracció - Domiciliats  

 
02/05/2025 
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Taxa gestió residus domèstics – 2a. Fracció - Domiciliats  
 

01/10/2025 
Taxa gestió residus comercials no domiciliats 02/05/2025 04/07/2025 01/07/2025 
Taxa gestió residus comercials– 1a. Fracció - Domiciliats  

 
02/05/2025 

Taxa gestió residus comercials– 2a. Fracció - Domiciliats  
 

01/10/2025 
Taxa per clavegueram 02/05/2025 04/07/2025 01/07/2025 
Taxa cementiri municipal 02/09/2025 05/11/2025 03/11/2025 
Taxa subministrament d’aigües – 4t.trimestre 2024 26/03/2025 26/05/2025 01/04/2025 
Taxa subministrament d’aigües – 1r. Trimestre 2025 26/06/2025 26/08/2025 01/07/2025 
Taxa subministrament d’aigües – 2n. Trimestre 2025 22/08/2025 24/10/2025 01/09/2025 
Taxa subministrament d’aigües – 3r. Trimestre 2025 26/11/2025 26/01/2026 01/12/2025 

 
Atès que, des de serveis econòmics, s’ha presentat també una proposta de calendari fiscal 
dels tributs que no es troben delegats en l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de 
Barcelona. 
 
Vist allò que disposa el Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text 
refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.  
 
Vist allò que disposa el Reial Decret Legislatiu 939/2005, de 29 de juliol, que aprova el 
Reglament general de recaptació. 
 
Vist allò que disposa la Llei 58/2003, de 17 de desembre, general tributària. 
 
Vist allò que disposa l’article 175 i següents del Reglament d’organització, funcionament i 
règim jurídic de les Corporacions locals. 
 
Vist quant antecedeix, tenint en compte la normativa d'aplicació, i d’acord amb el que preveu 
l'article 22.2.d) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, es 
proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Donar la conformitat a la proposta de Calendari Fiscal del municipi de Font-rubí per 
a l’exercici 2025, quant a tributs delegats a l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació 
de Barcelona. 
 
Segon.- Aprovar el calendari fiscal que ha de regit en l’exercici 2025, quant a tributs no 
delegada la seva gestió, establint els terminis de pagament en període voluntari de la forma 
següent: 
 

 
CONCEPTE Data inici Data final i de 

càrrec de rebuts 

domiciliats 

Taxa per utilització privativa o aprofitament especial de la via pública amb 
entrades de vehicles a través de les voreres o de qualsevol altres espai de 
domini públic local i les reserves de via pública per a aparcament, càrrega i 
descàrrega de mercaderies de qualsevol mena 

22/07/2025 23/09/2025 

Taxa per l’ocupació de terrenys d’ús públics amb taules i cadires amb 
finalitat lucrativa 

22/07/2025 23/09/2025 

 
Tercer.- Publicar l’edicte d’aprovació del calendari fiscal al Butlletí Oficial de la Província i 
exposar-lo al taulell d’anuncis de la Corporació. 
 
Quart.- Comunicar a l’Organisme de Gestió Tributària el present acord.” 
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La Secretària llegeix els acords i a continuació es duen a terme les següents intervencions: 
 
Alcalde: Bé, en aquest punt aprovem el calendari fiscal de 2025. Aquí veiem tot un quadrant 
en el qual podem veure clarament què Fem el cobrament dels rebuts domiciliats en dues 
vegades una vegada a inici d'any i l'altre a finals, el mes cinc i el mes deu. És un calendari 
que ens passa a la Diputació de Barcelona i que nosaltres entenem que és prou adient, que 
d'aquesta manera podem fer els pagaments en dos cops, que sempre fa menys mal.  
 
Atès que no es produeixen deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
 
Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 9 (nou) vots a 
favor provinents: 5 (cinc) vots dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí 
– CM, 2 (dos) vots dels regidors d’Ara Font-rubí – AM i 2 (dos) vots dels regidors 
d’Endavant Font-rubí – IDC, cap abstenció i cap vot en contra. Per tant, la proposta 
s’aprova per majoria absoluta (unanimitat) dels regidors assistents. 
 
 
PUNT TERCER.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PLA COMARCAL D’ADAPTACIÓ AL 
CANVI CLIMÀTIC DE L’ALT PENEDÈS, I DEL PLA DE TRANSICIÓ ENERGÈTICA DE 
L’ALT PENEDÈS, INCLOSOS EN EL PAESC AGRUPAT DE L’ALT PENEDÈS, EXP. 
2024_953. 
 
La proposta presenta és del següent tenor literal: 
 
“La Comissió Europea ha posat en marxa el que ha denominat “Pacte de les Alcaldies pel 
clima i l’energia”, una de les iniciatives més ambicioses com a mecanisme de participació de 
la ciutadania en la lluita contra l’escalfament de la Terra. El Pacte ha nascut després d’un 
procés no formal de consultes amb moltes ciutats europees.  
  
El Pacte consisteix en el compromís de les ciutats i pobles d’aconseguir els objectius 
comunitaris de reducció de les emissions de CO2 mitjançant actuacions d’eficiència 
energètica i relacionades amb les fonts d’energia renovables. Així mateix es planteja millorar 
la resiliència dels municipis front als impactes del canvi climàtic mitjançant la reducció de la 
vulnerabilitat als riscos amb la posta en marxa de mesures d’adaptació al canvi climàtic. 
 
El desafiament de la crisi climàtica només es pot abordar amb un plantejament global, 
integrat, a llarg termini i, sobretot, basat en la participació de la ciutadania. És per això que 
s’ha considerat que les ciutats han de liderar l’aplicació de polítiques energètiques 
sostenibles i cal recolzar els seus esforços.  
 
Atès que l'Ajuntament de Font-rubí té la voluntat d'avançar cap a l'establiment de polítiques 
eficaces per a reduir la contaminació que ocasiona l'escalfament global, mitjançant l'adopció 
de programes d'eficiència energètica en àmbits com el transport urbà i l'edificació, a més de 
la promoció de fonts d'energies renovables en les àrees urbanes. Concretament, es 
compromet a reduir les seves emissions de CO2 en un 55% fins l'any 2030, a esdevenir 
climàticament neutres al 2050, i a prendre mesures per reduir la vulnerabilitat als riscos dels 
impactes del canvi climàtic i esdevenir més resilient.  
 
Donat que el Consell Comarcal de l’Alt Penedès ofereix la possibilitat als municipis de la 
comarca de participar en un PAESC agrupat de l’Alt Penedès per definir accions de caire 
supramunicipal per a un bé comú en matèria de sostenibilitat energètica.  
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Atès que, en sessió ordinària del Ple Municipal celebrada per aquesta Corporació en data 28 
de març de 2023, es va aprovar, per unanimitat, l’adhesió de l’Ajuntament de Font-rubí al 
Pacte de les Alcaldies pel Clima i l’Energia i de la Participació del PAESC agrupat de l’Alt 
Penedès.  
 
Atès que, en data 19 de setembre de 2024, el Ple del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, va 
aprovar el Pla Comarcal d’Adaptació al canvi climàtic de l’Alt Penedès i del Pla de Transició 
energètica de l’Alt Penedès inclosos en el PAESC agrupat de l’Alt Penedès; i la seva 
tramesa als Ajuntaments de la comarca per a la seva aprovació pel Ple de cada municipi. 
Aquest acord va ser notificat a l’Ajuntament de Font-rubí en data 30 de setembre de 2024 i 
NRE 2700. 
 
Vistos els dos documents que formen el PAESC agrupat de l’Alt Penedès, els quals figuren 
a l’expedient: 
 

• Pla Comarcal d’Adaptació al canvi climàtic de l’Alt Penedès, redactat per l’empresa 
Arda Gestió i Estudis Ambientals, S.L.. 
 

• Pla de transició energètica de l’Alt Penedès, redactat per l’empresa Arda Gestió i 
Estudis Ambientals, S.L.. 

 
Per tot l’ exposat, es proposa al Ple municipal l’adopció dels següents ACORDS: 
 
PRIMER.- Aprovar el PAESC agrupat de l’Alt Penedès, format pels documents següents:  
 

• Pla Comarcal d’Adaptació al canvi climàtic de l’Alt Penedès, redactat per l’empresa 
Arda Gestió i Estudis Ambientals, S.L. (exp. 2022/0012177). 
 

• Pla de transició energètica de l’Alt Penedès, redactat per l’empresa Arda Gestió i 
Estudis Ambientals, S.L. (exp. 2022/0015938). 

 
SEGON.- Notificar el present acord al Consell Comarcal de l’Alt Penedès.” 
 
La Secretària llegeix els acords i a continuació es duen a terme les següents intervencions: 
 
Alcalde: En aquest punt el que fem és aprovar aquest PAESC que és aquest Pla comarcal 
d'adaptació al canvi climàtic. És el mateix per a tots els municipis de la comarca i serà el 
Consell Comarcal qui ens farà les tasques que tots puguem tenir un pla per al nostre 
municipi. Aquest engloba a tots els municipis i el que busquem és avançar cap a polítiques 
eficaces de reduir contaminació, escalfament global, de menys emissions. I nosaltres no 
tenim prou eines per fer-ho sols, doncs fer-ho de la mà del Consell Comarcal creiem que és 
una bona estratègia. 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Revisant l'estudi, hem trobat algunes incoherències 
perquè en una banda de l'estudi posa que del risc d'incendi forestal en un lloc diu que és alt i 
en l'altre és mitjà llavors no saps si és alt o és mitja. Després passa el mateix amb els plans 
de protecció civil, en un lloc surt una cosa i en un altre lloc surt un altre; per exemple, en 
l'INUNCAT posa que és recomanat i no està homologat, amb el VENTCAT està obligat i no 
està homologat, mentre que un altre lloc posa que no hi ha res, en l'Infocat que estava 
obligat i que està homologat, l'Inuncat que està recomanat i homologat. En canvi, en l'altre 
posa que en el nostre municipi està recomanat i no està homologat, i l'Infocat, concretament, 
està obligat i està pendent de revisió des del 2009. La data em sembla molt anterior, molt 
vella, molt antiga. Sí que és veritat que hi ha, com en alguna regla, hi havia molta informació, 
en algun lloc posa que s'està pendent d'aquesta revisió i que s'està treballant, però no sé 
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fins a quin punt està tot això. I bé, ja que surt d'aquí per fer la pregunta aquesta. I després 
també en una altra banda, diu que no hi ha ADF aquí a Font-rubí quan sí que hi ha ADF. I 
bé, bàsicament aquestes incongruències hem trobat aquí, i després les preguntes al 
respecte: si l'Ajuntament està preparat per implementar les accions específiques que 
s'argumenten, i també parla de l'aigua, quines mesures es prendrien si es detecten 
problemes amb la disponibilitat d'aigua subterrània?, entenem que no estem connectats a 
una xarxa com la de l'ATLL; i si sabem quin cost pot ser per al municipi implementar tot el 
pla que està pensat en aquests documents. 
 
Alcalde: Aquest pla ho haurem d'executar durant molt de temps, fins al 2030. Evidentment, 
nosaltres políticament no hem fet una revisió tècnica del document perquè és un document 
molt dens, com tu dius hi pot haver alguna incongruència, el farem repassar pels nostres 
enginyers, i totes aquestes casuístiques que posa aquest pla fins el 2030 s'han de tenir 
previstes, evidentment, però això es farà desenvolupant aquest pla. A la pregunta que feies 
en el tema de l'aigua, fins ara, i amb unes sequeres molt extremes, no hi ha hagut aquesta 
problemàtica, si es comença a detectar que hi pot haver aquesta problemàtica la solució 
només és una, que és connectar se a l'ATLL. L'ATLL ja la tenim als municipis veïns, a Sant 
Martí, a Torrelles, a Vilobí. O sigui que no és que tinguem que anar a buscar massa lluny, 
però ara per ara volem garantir la qualitat d'aigua que tenim; i si podem anar tirant amb 
l'aigua que tenim dels nostres pous, com amb aquesta sequera s'ha demostrat, doncs 
seguirem per aquí. Totes aquestes casuístiques ara no les podem valorar econòmicament, 
perquè no ho tenim pas sobre la taula, no és un pla treballat, això és un projecte que s'ha 
aprovat al Consell Comarcal no fa més de dos mesos; vull dir que no és un tema que 
haguem pogut treballar i que, a més a més, nosaltres sols tampoc tenim eines per fer ho. I el 
que sí que se'ns ha garantit per part dels tècnics del Consell Comarcal és que seran ells que 
ens vindran a ajudar a desenvolupar aquest Pla, a acabar-lo d'omplir; i esmenar aquests 
errors, doncs ja els esmenarem, no té més, per a mi no té més importància. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Entenc que els recursos econòmics vindran d'altres 
partides extraordinàries, perquè en els pressupostos no he sabut veure cap partida que 
estigui destinada a cap d'aquests fins. 
 
Alcalde: Bé, és el que et deia, aquest pla és un pla per al 2030, que ens obliga la normativa 
europea a tenir-lo el 2030. Quan el tinguem adaptat al nostre municipi, si hi ha d'haver 
partides pressupostàries per a executar alguna de les coses que tu has dit, evidentment s'hi 
posaran, però aquest any que ve no. Però perquè a més a més no està ni treballat, no és un 
pla treballat aquí l'Ajuntament i posat en ordre aquí; ho anirem fent i ho anirem fent de la mà 
del Consell, perquè quan això es va presentar en el Consell d'Alcaldes, tots els alcaldes 
vàrem dir que no tenim eines per fer això, i ens van dir tranquils, nosaltres tenim una oficina 
energètica i ho farem nosaltres a tots els municipis; nosaltres haurem de col·laborar i 
haurem de desenvolupar-lo, però nosaltres no tenim eines per fer això, eines vull dir tècnics. 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: I sabem ja com es farà el seguiment de l'impacte de les 
accions que es facin en el municipi, si hi haurà informes periòdics que estiguin accessibles 
als ciutadans? 
 
Alcalde: No ho sé. Em preguntes detalls d'un pla que s'ha de començar a treballar i aquests 
detalls no els puc respondre, me'ls hauria d'inventar i no me’ls inventaré. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Com podem fer per fer una mica de seguiment d’això? 
 
Alcalde: Quan els tècnics del Consell Comarcal vinguin a treballar, podem informar de com 
es va desenvolupant. Però és que no et puc dir ni quan començaran, perquè som 27 
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municipis a la comarca i no serà senzill. Ja informarem. Aquests detalls nosaltres puc dir. De 
fet, si ens hi fixem, tu preguntes molts detalls, però és una proposta d'aprovació del Pla 
Comarcal, és un Pla comarcal no és un Pla nostre, després haurem fer el nostre, vull dir que 
els detalls no els tenim aquí. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Entenc que si pregunto sobre el pla de transició 
energètica, estarem de la mateixa manera. 
 
Alcalde: Exactament el mateix. Aquest Pla de Transició energètica de l'Alt Penedès l'ha 
redactat una empresa que nosaltres no hi tenim cap mena de relació, que això s'ha fet des 
de l'oficina energètica de l’Alt Penedès i que estem parlant d'un pla comarcal que ha 
d'aterrar a cada municipi, és evident que si haguéssim fet nosaltres aquest pla des d'aquí no 
hauríem posat que no tenim ADF. Evidentment és un pla comarcal que té les mancances 
que té i que l’haurem d'aterrar. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Bé, voldria destacar que fins a 8 directrius que marca 
pel nostre municipi, hi ha propostes amb mocions nostres que anaven encarades en aquest 
sentit. Bé, ens agradaria, doncs, que si poguessin estar recollides i agrupades, i es pogués 
tenir en compte les nostres mocions per poder ajudar a complir amb el Pla. 
 
Alcalde: Veurem com es desenvolupa aquest pla, quin serà el proper pas. El primer pas és 
que l'aprovés el Consell Comarcal, el segon pas que l'aprovin tots els municipis i el tercer 
pas que es comenci a treballar, que es comenci a adaptar municipi per municipi. Quan els 
tècnics el vinguin a adaptar en aquest municipi, aquests punts, evidentment, es tindran en 
compte. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Ja està, en principi. 
 
Alcalde: Molt bé. Una qüestió més sobre aquest punt?. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Les correccions aquestes, les podríem fer constar amb 
els que han fet l'informe, sobre tot el tema de l'ADF. Us puc passar els punts que hem trobat 
nosaltres. 
 
Alcalde: Li passes a la secretaria. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Li passaré per correu. Bé, més que res perquè tenim la 
intenció d'aprovar-lo, i si es poden fer les correccions pertinents millor. 
 
Alcalde: Bé, jo reitero, és un pla comarcal. 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Sí, però ja que els hem vist. 
 
Atès que no es produeixen més deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
 
Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 9 (nou) vots a 
favor provinents: 5 (cinc) vots dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí 
– CM, 2 (dos) vots dels regidors d’Ara Font-rubí – AM i 2 (dos) vots dels regidors 
d’Endavant Font-rubí – IDC, cap abstenció i cap vot en contra. Per tant, la proposta 
s’aprova per majoria absoluta (unanimitat) dels regidors assistents. 
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PUNT QUART.- PROPOSTA DE NOMENAMENT DEL GRUP D’ADMINISTRADORS/ES 
DE LA FESTA MAJOR PER AL PERÍODE 2025-2026, EXP. 972. 
 
En aquest punt, atès que es van presentar dos grups candidats a administradors, abans de 
procedir a la votació de la proposta, es realitza una primera votació sobre quin dels dos 
grups aspirants els hi sembla la millor opció als membres del plenari. 
 
Un cop realitzada la votació secreta, el resultat és el següent: 
 

Les persones del GRUP 1: 0 vots 
•  Sr. J. G. C. 
•  Sra. N. R. C. 
•  Sra. F. R. R. 
•  Sr. S. S. C. 
•  Sr. O. A. S. 

 

Les persones del GRUP 2: 7 vots 
• Sra. A. I. N. M. 
• Sr. E. A. P. 
• Sr. M. M. G. 
• Sra. M. L. C. 
• Sra. M. R. P. 
• Sr. R. P. A. 

 

I 2 vots en blanc. 
 
Per tant, la proposta que es sotmet a votació és la següent: 
 

“Atès que l’any 2023, un cop finalitzada la Festa Major, va quedar deserta la recerca de nous 
voluntaris/àries que poguessin dur a terme l’organització de les properes dues festes majors 
municipals. 
 
Atès que, a principis de 2024, es seguia sense candidats, sent la pròpia regidora de cultura 
qui va assumir realitzar l’organització des del propi ajuntament, a través una reformulació de 
la Comissió de Festes i a través de voluntaris/àries de la Festa Major, com alternativa a la 
figura dels Administradors/es, però amb la voluntat de recuperar novament aquesta figura. 
 
Atès que, un cop realitzat el tancament de la Festa Major d’enguany, es va crear una nova 
campanya de difusió i motivació per a trobar nous administradors/es per a l’organització de 
la Festa Major 2025 i 2026. 
 
Atès aquesta campanya ha donat resultat i s’han presentat a la convocatòria dues 
candidatures en temps i forma; i vista la voluntat de la regidoria de cultura d’agilitar la 
presentació d’aquestes dues candidatures al Ple per a la seva resolució i nomenament 
posterior. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació, a proposta de la Regidoria de Cultura, 
Festes, Igualtat i Agermanament, l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.-  Nomenar com a membres Administradors de la Festa Major per als anys 2025 i 
2026, amb funcions d’organitzar i gestionar aquestes festes sota la supervisió de la 
Regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament de l’Ajuntament de Font-rubí, a les 
següents persones: 
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• Sra. A. I. N. M. 
• Sr. E. A. P. 
• Sr. M. M. G. 
• Sra. M. L. C. 
• Sra. M. R. P. 
• Sr. R. P. A. 

 
Segon.- Notificar el present acord als interessats, així com efectuar la difusió escaient per al 
general coneixement.” 
 
La Secretària llegeix els acords i durant tot el punt s’han dut a terme les següents 
intervencions: 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Aquesta proposta és portar 
el nomenament d'escollir els nous administradors de la Festa Major per als anys 2025 i 
2026. Es va començar un cop finalitzada la Festa Major una altra campanya per poder trobar 
administradors, en aquest cas, doncs, ha sigut molt especial perquè han sigut dos grups els 
que tenim com a candidats, i no ens havia passat mai això. Per tant, aquesta vegada, 
portarem a votació en aquest ple quin serà dels dos grups el que serà administrador de les 
festes majors. Us passem els fulls. Com podreu veure en aquests fulls hi ha marcats els 
noms de les persones que formen cada grup i només el que heu de fer és marcar amb una 
creu el que el que vulgueu votar com escollit. 
 
Alcalde: Hem cregut convenient fer aquesta votació d'una manera secreta, perquè estem 
parlant de gent del municipi i evidentment no tenim ningú res contra ningú, però com que 
s'ha d'escollir, s'ha d'escollir, i entenem que és millor fer una votació secreta, posarem una 
creu al grup que toqui, i les posarem al sobre i després veurem quin dels grups ha 
aconseguit més vots. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Aquí hi ha alguna cosa que no acabem de veure, que 
és en base a què votem aquestes persones; perquè no sabem si s'ha requerit algun llistat de 
propòsits o si uns tenen preferència per algun tipus d'actes, no sabem exactament en base a 
què hem de votar, perquè al final votar a favor d'uns és votar en contra dels altres d'alguna 
manera.  
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: En base al que cadascú 
lliurement esculli. El que estava clar és que quan es va penjar les bases i es va anar fent 
difusió per xarxes del tema dels administradors, ja es va deixar clar que havia de ser en 
grups, no a nivell individual; perquè a més a més, la gent que es va posar en contacte a mi, 
també molts ho van preguntar: si fas un grup és millor que sigui amb la gent que tu vols. I 
entenc que la manera de treballar pot ser és aquesta. La idea, el que estava clar, és que 
tenia que ser a nivell de grups, mínim 5 persones, que és el que es va posar. Nosaltres 
sempre hem volgut canviar en aquest aspecte, fer un procés participatiu obert a tothom, per 
això ho fem obert i cadascú esculli el que vulgui.  
 
Alcalde: Des del meu punt de vista, que quedi molt clar que aquí ningú vota contra ningú. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: És que no sé exactament què és el que motiva un o 
altre grup. Està bé, de fet el Martí és una cosa que reclamava eternament i està bé plantejar 
el grup i fer la votació, perquè dona transparència; però en aquest cas no sé exactament si 
els uns o els altres. 
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Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Jo tampoc, perquè hi ha 
persones que jo conec, altres que no conec.  
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Si hi hagués hagut algun requeriment en el sentit de fer 
quatre ratlles sobre cap a on tiraríeu, el jovent cap a on l’encararíeu, les activitats dels balls 
populars, ... Llavors, com que no hi és, no sé exactament què hem de votar, tot i que estar 
bé votar.  
 
Alcalde: Quan tens dos grups, has d'escollir. Estem parlant de gent voluntària i de gent que 
es proposa per ajudar a la Festa Major. Un projecte de Festa Major no els hi farem fer. No 
estem en una competició. En aquest cas serà qui el plenari decideixi i d'aquí a dos anys 
tornarà a haver-hi una altra oportunitat. Jo prefereixo tenir que triar, que no com l'any passat 
que no hi havia ningú i no van poder triar. Ara hi ha dos equips, n’hem de triar un, estaran 
administradors durant dos anys i el proper any, doncs, es presentarà més gent. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Tenim un comentari sobre això. Primer creiem que, igual que l'any 
passat, ho vam comentar que ens semblava que era una llàstima, que no era culpa de ningú 
en concret, que ens hagués quedat la Festa Major sense administradors. Doncs aquest any 
crec que primer s'ha de felicitar al veïnat per presentar-se, especialment a les 10 persones, 
els dos equips que dèiem abans; també la regidoria de Cultura per haver-ho tornat a 
intentar, perquè segurament el més fàcil, després de que un any que ho proves i no surt, és 
tornar al sistema d'abans i ja està, que havia funcionat durant molts anys. Nosaltres vam 
demanar que es tornés a provar, s'ha fet i, per tant, igual que quan a vegades no ens 
agraden les coses ho diem, avui també creiem que cal dir que ha valgut la pena. Prova 
d'això és que podríem dir que ha compensat, perquè l’any passat ens vam quedar amb zero 
i aquest any amb dos, la mitja és u, per tant sembla que el sistema pot funcionar i felicitem-
nos. I també dir que no sabem quin grup dels dos sortirà escollit, però creiem que s'ha 
d'agrair tant un com l'altre d'haver-se presentat, que segur que els que surtin ho faran molt 
bé i els que surtin també ho farien molt bé, i als quals els animem d'aquí a dos anys a tornar-
se a presentar. Nosaltres també creiem que, si ens torna a passar, que potser sí que hagués 
estat bé fer-los fer una proposta de festa major, que vinguessin i es presentessin al Ple i ens 
expliquessin quina idea tenien per fer-ho una mica més ben fet. També és veritat que és 
molt complicada la votació. Doncs això només era això, agrair. 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Realment, tal com dius tu, 
jo sí que vull agrair a tota aquesta gent voluntària que s'ha presentat i que, surti qui surti, 
felicitar-los a tots, evidentment, per la bona intenció i que hem d'estar contents perquè aquí a 
Font-rubí encara hi ha moltes ganes de tradició, de festa, de cultura. Sigui qui sigui l'escollit, 
felicitats a tots. La secretària està ja avançant feina fent l'escrutini. De fet, tant a un grup com 
a l'altre se'ls ha comunicat que avui sortiria a votació en el ple, no sé si ens segueixen a 
través del canal de Youtube. No ens havia passat mai això, eh, Martí? 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Jo crec que és una bona notícia, que hi hagi molta gent que en té 
ganes. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Bé, el debat també hauria sigut enriquidor, saber el que 
opina cada grup, no em sembla mala idea. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Jo crec que no té per què ser una discussió. 
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Secretària: Després, si voleu, podeu comprovar tots els diferents papers de votació, i el 
resultat són 7 vots a favor del grup 2 i 2 vots en blanc. Per tant, ara ja es pot procedir a 
establir com queda la proposta definitiva i és la que correspon sotmetre a votació. 
 
Alcalde: Molt bé, aquí no cal que votem, no. 
 
Secretària: Hauríem de votar ara tornar a votar perquè el plenari es pronunciés sobre el 
contingut total de la proposta.  
 
Alcalde: Doncs vinga, anem a votar sobre la proposta de nomenar administradors totes 
aquestes persones que ha dit la secretària del grup 2. L’aprovaríem amb 9 vots a favor, cap 
abstenció, cap vot en contra. I desitjar-los molta sort, ens ho passarem molt bé segurament 
amb les festes amb tota aquesta colla. Com també penso que hagués passat amb altra 
colla.  
 
Atès que no es produeixen més deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
 
Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 9 (nou) vots a 
favor provinents: 5 (cinc) vots dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí 
– CM, 2 (dos) vots dels regidors d’Ara Font-rubí – AM i 2 (dos) vots dels regidors 
d’Endavant Font-rubí – IDC, cap abstenció i cap vot en contra. Per tant, la proposta 
s’aprova per majoria absoluta (unanimitat) dels regidors assistents. 
 
 
PUNT CINQUÈ.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DEL PLA LOCAL DE JOVENTUT DE 
FONT-RUBÍ 2024-2027, exp. 2024_983. 
 
La proposta que se sotmet a consideració del ple és la que es transcriu literalment: 
 
“Antecedents 
 
I.- El Ple de l’Ajuntament de Font-rubí, en sessió de data 29 de juliol de 2008, va aprovar el 
Pla Local de Joventut del municipi de Font-rubí per al període 2008-2011. 
 
II.- El Ple de l’Ajuntament de Font-rubí, en sessió de data 28 d’abril de 2015, va aprovar el 
Pla Local de Joventut del municipi de Font-rubí per al període 2015-2018, elaborat per la 
Fundació Francesc Ferrer i Guàrdia, Institut d’Anàlisi Social i Polítiques Públiques, amb la 
col·laboració de la Regidoria de Joventut, mitjançant subvenció (recurs tècnic) concedit per 
la Diputació de Barcelona. 
 
III.- El Ple de l’Ajuntament de Font-rubí, en sessió de data 26 de maig de 2020, va aprovar el 
Pla Local de Joventut de Font-rubí 2020-2023 elaborat per la Regidoria de Joventut de 
l’Ajuntament de Font-rubí, amb el suport tècnic de l’Oficina del Pla Jove de l’Àrea 
d’Educació, Esports i Joventut de la Diputació de Barcelona. 
 
IV.- A principis del mes de novembre de 2024, la Regidoria de Joventut ha finalitzat el 
document del Pla Local de Joventut de Font-rubí 2024-2027, que ha comptat amb el suport 
tècnic de la Diputació de Barcelona i l’Oficina Jove de l’Alt Penedès – Projecte DINAMO del 
Consell Comarcal de l’Alt Penedès. El Pla és l’eina estratègica que defineix les polítiques de 
joventut del municipi per als pròxims quatre anys. Aquest pla respon a la necessitat de donar 
un marc organitzat i coherent a les accions adreçades al jovent, establint objectius i accions 
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que contribueixin al seu desenvolupament integral i a la millora de la seva qualitat de vida. 
Aquest document és fruit d’un procés participatiu que ha involucrat diferents agents locals, 
com el jovent, les entitats juvenils, els tècnics municipals i els responsables polítics. A partir 
d’aquest procés, s’ha elaborat un diagnòstic inicial que ha identificat les necessitats i les 
demandes dels joves de Font-rubí. Sobre aquesta base, el pla s’ha estructurat en eixos 
estratègics que aborden les diferents dimensions del benestar juvenil, des de l’emancipació 
fins a la salut, la participació, la igualtat i la cohesió social. 

 
Fonaments jurídics 
 
- La Llei 33/2010, de l'1 d'octubre, de polítiques de joventut, que estableix que els governs 
locals de Catalunya, juntament amb l'Administració de la Generalitat, poden actuar en 
matèria de joventut, d'acord amb aquesta llei i la resta de la legislació aplicable. I, 
especialment l’article 13 preveu com a actuacions complementàries dels municipis en 
matèria de joventut elaborar plans locals en matèria de polítiques de joventut, amb 
l'assessorament, si ho requereixen, de l'Agència Catalana de la Joventut. 
 

- El Pla Nacional de Joventut de Catalunya 2030 defineix un nou marc d’actuació per a les 
polítiques de joventut de Catalunya fins al 2030. La missió principal d’aquest Pla és 
aconseguir l’emancipació plena del jovent, entenent-la com un procés ampli que inclou 
l’accés a l’habitatge, la formació i l’ocupació de qualitat, la salut mental i emocional, la 
participació activa i la igualtat de drets. 
 

- L’article 25.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local, amb la 
seva redacció donada per la Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i 
sostenibilitat de l’Administració Local, estableix que el municipi, per a la gestió dels seus 
interessos i en l’àmbit de les seves competències, pot promoure activitats i prestar els 
serveis públics que contribueixin a satisfer les necessitats i aspiracions de la comunitat 
veïnal. 
 

- L’article 66.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de 
la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya recull que el municipi, per a la gestió dels 
seus interessos i en l’àmbit de les seves competències, pot promoure tot tipus d’activitats i 
prestar tots els serveis públics que contribueixin a satisfer les necessitats i les aspiracions de 
la comunitat de veïns. 
 
Per tot això, vistos els anteriors antecedents i fonaments jurídics, es proposa al Ple l’adopció 
dels següents ACORDS:   
 
Primer.- Aprovar el Pla Local de Joventut de Font-rubí 2024-2027 elaborat per la Regidoria 
de Joventut d’aquesta Corporació, que consta a l’expedient 2024_983. 
 
Segon.- Donar trasllat d’aquest acord a la Direcció General de Joventut de la Secretaria 
d’Infància, Adolescència i Joventut del Departament de Drets Socials i Inclusió de la 
Generalitat de Catalunya, al Servei d’Adolescència i Joventut de l’Àrea de Sostenibilitat 
Social, Cicle de Vida i Comunitat de la Diputació de Barcelona i al Consell Comarcal de l’Alt 
Penedès. 
 
Tercer.- Publicar l’esmentat Pla Local de Joventut al portal de transparència i a la pàgina 
web de l’Ajuntament.” 
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La Secretària llegeix els acords i a continuació es duen a terme les següents intervencions: 
 
Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. A la regidora de Joventut, la Carme, li dono la paraula per 
si vol explicar aquest Pla local. 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Bé, aquest Pla de Joventut, 
com sabeu, és una eina important i una eina estratègica que defineix molt les polítiques de 
joventut del nostre municipi durant 4 anys, fins al 2027. Bé, a diferència potser de les altres 
vegades, sí que us haig de comentar que l'altre vegada es va fer una diagnosi i es va 
treballar a través d'una empresa externa; aquesta vegada s'ha treballat molt aquest 
document involucrant els agents locals, tant els propis joves com els tècnics municipals, 
responsables polítics i jo mateixa, doncs hem estat treballant una miqueta en base també a 
les necessitats dels nostres joves. Això crec que és important. Aquest pla està dividit en cinc 
eixos principals, que són els que marcaran una miqueta la manera de treballar durant 
aquests anys. Realment el que s'ha intentat és crear oportunitats per als joves, fomentar 
més la participació seva en totes les activitats nostres, tant de cultura com temes de 
benestar. Penso que ha estat una molt bona feina. Sí que és indispensable tenir aquest pla 
també per poder tenir després subvencions. 
 
Alcalde: Gràcies, regidora. Alguna qüestió respecte d'aquest pla? Endavant els d’Ara Font-
rubí. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: En primer lloc, dir que el pla és llarg, com bé comentava la 
regidora, i que considerem que tenint en compte que la proposta d'acord està firmada per 
l'alcalde des del 26 de novembre, ens hagués anat bé amb un pla de cent pàgines poder-lo 
tenir abans. Vull dir que, no dic el 26, però poder-lo tenir amb més antelació, atès que és un 
document llarg, difícil d'analitzar i de poder treballar bé; doncs clar, rebre'l d'un dijous per un 
dimarts, com hem comentat infinitat de vegades, creiem que és una llàstima perquè com bé 
dius, la feina està feta, segur que està molt bé, nosaltres ens hem mirat com bonament hem 
pogut, però és veritat que segurament ens hauria agradat poder-lo treballar més. Fins i tot, 
ens hauria agradat, ja que aquesta vegada l'hem fet més com deies des de casa, que també 
se'ns pogués ensenyar abans; i dir mira, què us sembla? La majoria de coses segur que ens 
semblarien bé, però ens hauria agradat poder-hi participar. Igualment hi donarem suport, el 
Pla Local de Joventut hi ha de ser. Tampoc hem trobat, les coses com siguin, cap cosa que 
haguem dit tot això no ens quadra amb el nostre model de municipi. Sí que potser alguna 
cosa haguéssim afegit, i alguna haguéssim tret, però bé, no és el més important. L'important 
és que en tornem a tenir un. El que sí que nosaltres creiem que, els plans som especialistes 
tots en fer-ne, però també estaria molt bé que després els acabéssim portant a terme. No 
ens ficarem ara a repassar el de l'anterior període, però és veritat que segurament hi ha 
moltes coses de les que dèiem que faríem que, al final, per mil motius, no s'han acabat fent i 
tornen a estar en el pla aquest. A veure si aquesta vegada ens en sortim de fer-ho tots 
plegats. Però vull dir això que està bé, però que ens agradaria aquest tipus de 
documentació, tant per aquesta vegada com per les que vindran, les puguem facilitar abans, 
i més tenint en compte que, almenys pel que sembla, no és una cosa que hagi arribat just 
pel ple, que a vegades pot passar, sinó que del vint-i-sis fins ara n'hi ha hagut tampoc un  
 
Alcalde: Molt bé, més qüestions al respecte d'aquest pla local? 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Parla de l'accés a l'habitatge i l'ocupació juvenil al 
municipi. Com voleu arribar a millorar aquest punt, sobretot el de l'habitatge i el de 
l'ocupació, entenent el municipi que tenim? 
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Alcalde: L'accés a l'habitatge és complexa en tots els llocs. Nosaltres, com a partit polític, 
portàvem un projecte de fer habitatge per a joves en una parcel·la que va poder adquirir 
l'Ajuntament. Seguim exactament amb aquesta idea, però no és un tema que comencem ara 
i amb mig any ho tinguem fet. Em deia l'alcalde d'un altre municipi de la comarca que havia 
de fer habitatge protegit, habitatge per a joves, i portaven vuit anys fent-ho i encara no 
estaven construïts, no havien començat a construir. Vull dir que és un tema llarg, que 
posarem la primera pedra, que anirem fent, però que no és senzill agafar i dir, mira, ara 
apareixeran com un bolet deu habitatges per a joves. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Per tant, pensem en nova construcció, no en 
rehabilitació. 
            
Alcalde: Pensem en nova construcció, perquè nosaltres no podem rehabilitar algun immoble 
que no sigui nostre. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: O promoure la rehabilitació. 
 
Alcalde: Bé, promoure la rehabilitació, si trobes la manera de poder-la promoure, parlem-ne, 
no hi ha problema. però mirem quina és una manera legal de promoure la rehabilitació. Està 
molt bé parlar de rehabilitació, però no ens oblidem de la propietat, llavors la propietat la te 
qui la té. Quan parlo de que volem fer habitatge per a joves, parlo, ja ho he dit, sobre una 
parcel·la que va poder adquirir l'Ajuntament l'anterior legislatura a un preu molt assequible, 
que és un lloc molt cèntric i que nosaltres ja fa dies que estem dient que allà hi hem de fer 
habitatge per a joves, però parlem amb criteri de propietat. Jo no puc fer un brindis al sol 
dient bé, farem que la gent rehabiliti les cases, sota quin paràmetre, amb quina obligació, 
amb quina normativa? 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: I no hi ha pressupost de moment, no? vull dir, ens 
bellugarem amb ajudes com sempre, no? 
Alcalde: Pressupost per? 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Pressupost per a aplicar el Pla de joventut, algun 
d'aquests aspectes. 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Treballem amb el 
pressupost municipal. 
 
Alcalde: Segur, al pressupost hi ha moltes partides per a joventut. 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Clar que, el que deia el 
Martí,  tampoc no volem buscar objectius que després no es poden fer. Hem de ser 
conscients de l'Ajuntament que tenim, del que som, i del pressupost que tenim. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Hi ha aspectes que son molt bons, que són els 
formatius, educacionals,... Això està súper bé. 
 
Sra. Sibil, regidoria de Cultura, Festes, Igualtat i Agermanament: Tot el tema que sigui 
formatiu, que a més a més sempre es mira de buscar subvencions per fer temes i tallers, i 
coses d'aquestes; per això sempre hi estem. 
 
Atès que no es produeixen més deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
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Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 9 (nou) vots a 
favor provinents: 5 (cinc) vots dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí 
– CM, 2 (dos) vots dels regidors d’Ara Font-rubí – AM i 2 (dos) vots dels regidors 
d’Endavant Font-rubí – IDC, cap abstenció i cap vot en contra. Per tant, la proposta 
s’aprova per majoria absoluta (unanimitat) dels regidors assistents. 
 
En aquest punt de l’ordre del dia, s’excusa la regidora Sra. Rodríguez i abandona la sessió 
plenària. 
 
 
PUNT SISÈ.- PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST DE 
L’AJUNTAMENT DE FONT-RUBÍ PER A L’EXERCICI 2025, EXP. 2024_950. 
 
La proposta presentada és la següent: 
 
“Atès que l’Alcaldia, conjuntament amb la Regidoria d’Hisenda i els Serveis Econòmics de 
l’Ajuntament de Font-rubí, han format el Pressupost per a l’exercici 2025, així com així com 
les bases d’execució i la plantilla de personal comprensiva de tots els llocs de treball, 
d’acord amb el que disposen els articles 168 i 169 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 
de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, i l’article 
18 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el capítol 1 del títol 6é. 
de la Llei 39/1988. 
 
Atès que el Pressupost està integrat per la documentació i annexos previstos als articles 
164, 165 i 166 del Text Refós de la Llei d’Hisendes Locals i articles 18 i 19 del Reial Decret 
500/90, de 20 d’abril.  
 
Atès que la tramitació del Pressupost s’ha fet de conformitat amb l’article 162 i següents del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’Hisendes Locals i 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local. 
Vist l’informe sobre el compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària i de la 
sostenibilitat financera del Pressupost de l’exercici 2025, emès per la secretària interventora 
en data 11 de desembre de 2024, en compliment del que disposa l'article 16.2 del R.D. 
1463/2007 de 2 de novembre, i observant els principis establerts a la Llei Orgànica 2/2012, 
de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostaria i Sostenibilitat Financera. 
 
Vist l’informe econòmic financer emès per la secretària interventora, en data 11 de 
desembre de 2024, conforme a l’establert en l’article 168.1.e) del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals i en l’article 18.1.e) del Reial decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa 
el capítol I del títol VI del la Llei reguladora de les hisendes locals, en relació a l’expedient 
d’aprovació del pressupost municipal per a l’exercici 2025. 
 
Vist que la Secretària interventora accidental de la Corporació ha emès informe d’intervenció 
sobre el Pressupost de l’exercici 2025, de conformitat amb l’establert a l’article 168.4 del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el Text refós de la llei 
reguladora de les hisendes locals, i article 18.4 del Reial Decret 500/90, de 20 d’abril, pel 
qual es desenvolupa el títol sisè del capítol primer de la Llei 19/1988. 
 
Vist que el Ple de la Corporació és l’òrgan competent per aprovar el Pressupost de la 
Corporació, mitjançant el vot de la majoria simple dels membres presents de conformitat 
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amb l’establert a l’article 22.2 lletra e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases 
de règim local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la 
modernització del govern local; article 52.2 lletra f) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril; article 50.11 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre; article 168.4 del Text 
Refós de la Llei d’Hisendes Locals i Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents ACORDS: 
 
Primer.- Aprovar inicialment el Pressupost General d’aquest Ajuntament per a l’exercici 
2025, el qual resumit per capítols és el següent: 
 

PRESSUPOST DE DESPESES 
 

Capítols DENOMINACIÓ Pressupost 2025 
   
1 Despeses de personal 855.425,00 € 
2 Despeses en béns i serveis 1.119.705,00 € 
3 Despeses financeres 2.400,00 € 
4 Transferències corrents 111.730,00 € 
5 Fons de contingència 30.000,00 € 
6 Inversions reals 737.567,75 € 
7 Transferències de capital 364.775,54 € 
8 Actius financers 0,00 € 
9 Passius financers 0,00 € 
   
 TOTAL DESPESES 3.221.603,29 € 

 
 

PRESSUPOST D’INGRESSOS 
 

Capítols DENOMINACIÓ Pressupost 2025 
   
1 Impostos directes    746.000,00 € 
2 Impostos indirectes           40.000,00 € 
3 Taxes i altres ingressos       606.900,00 € 
4 Transferències corrents 715.000,00 € 
5 Ingressos patrimonials 25.100,00 € 
6 Alienació d’inversions reals 0,00 € 
7 Transferències de capital 1.088.603,29 € 
8 Actius financers 0,00 € 
9 Passius financers 0,00 € 
   
 TOTAL INGRESSOS 3.221.603,29 € 

 
Segon.- Aprovar inicialment les Bases d’Execució del Pressupost General per a l’exercici 
2025. 
 
Tercer.- Aprovar inicialment la plantilla de personal de l’Ajuntament de Font-rubí per a 
l’exercici 2025. 
 
Quart.- Sotmetre el present acord a informació pública durant el termini de quinze dies 
hàbils, als efectes de presentació de reclamacions. Transcorregut l’esmentat període sense 
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que s’hagin presentat reclamacions, el pressupost s’entendrà definitivament aprovat, d’acord 
amb allò que disposa l’article 169 del R.D.L. 2/2004. 
 
Cinquè.- Remetre còpia del pressupost i de la documentació complementària a 
l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya.” 
 
La Secretària llegeix els acords i a continuació es duen a terme les següents intervencions: 
 
Alcalde: Molt bé. Moltes gràcies. Anem a parlar una mica d'aquest pressupost 2025. Tenim 
un pressupost molt ajustat quant a ordinari, l’ordinari pràcticament no ens deixa marge per a 
fer grans projectes. Podem parlar de l'ordinari, però penso que és una mica més avorrit, la 
despesa de cada dia: hi ha algun petit increment en el tema de personal perquè tenim un 
TAG que hem contractat per tot l'any; tenim estalvis en altres bandes en el tema de 
l'enllumenat (per sort hem pogut canviar molts enllumenats per posar enllumenat LED); 
estalvis en atencions protocol·làries i representatives. Bé, no ho sé. Després, si voleu, doncs 
en parlarem més detall. El que sí que hi ha és un quadrant d’inversions que, com podeu 
veure, la gran majoria són finançats amb subvencions. Subvencions que hem estat capaços 
de demanar, i ens han donat, i aquí sí que tenim projectes importants: 
- Tenim arranjar camins municipals, que cada any intentem fer una aportació i la Diputació 
en ajuda.-Tenim la millora del camí de Cal Cerdà, el seu asfaltat, que això és un projecte 
que és finançat per la Generalitat de Catalunya. 
- Tenim l’arranjament de la façana de l'edifici de l'Ajuntament, que tots hem vist que li falta 
un arranjament, també a través de Diputació podem fer-ho. 
- Tenim un projecte molt gran que és l'edifici del Centre Recreatiu de la Cooperativa, el 
sostre que tenim de tota la sala de ball encara és un sostre que està començant a donar 
problemes, un sostre que a sota hi ha uralita i que es va tirar espuma de poliuretà per sobre i 
comença a tenir alguna pèrdua, ha tingut alguna gotera. El projecte és estabilitzar, treure 
aquell sostre, posar tot un sostre nou, dotar la sala d'actes d'aire condicionat perquè pugui 
ser també refugi climàtic, i estabilitzar que ha sortit alguna esquerda en alguna paret. Un 
edifici tan important per al nostre municipi com és la cooperativa, que a l'hivern es fa tot allà, 
doncs fer-hi una inversió gran. 
- Després hi ha diverses coses petites, adquisicions de mobiliari, coses que no són massa 
grans.  
- I després, com a altra actuació important, també hi ha aquesta actuació de millora de les 
xarxes d'aigua, tant al carrer Santa Maria com al carrer Major, que ja fa dies que n'estem 
parlant. Això també ve d'una subvenció de la Generalitat i és acabar de renovar tota la xarxa 
d'aigua del nucli del centre de Guardiola, donat que es fan aquestes obres a l'avinguda 
Catalunya, doncs els braços que surten d'aquestes obres també els puguem posar tots nous 
i deixem de tenir problemes, perquè les canonades que hi ha aquí al centre de Guardiola 
són antigues i ens donen algun problema de filtració en algun lloc, en algun carrer. Això, en 
quatre paraules és una miqueta l'explicació de números grans del pressupost. I ara, si voleu 
els diferents grups preguntar, doncs estarem disposats a explicar-ho. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Nosaltres teníem algunes preguntes encara. Els dubtes que 
teníem era arranjament de camins municipals, que hi havia camí de Cal Muntanyès. Està en 
aquest pressupost, concretament a la primera de les inversions, on posa arranjament 
camins municipals i, entre parèntesis, camí Cal Muntanyès. 
 
Alcalde: Es va fer gran part d’aquesta actuació amb una subvenció aquest 2024, però faltava 
una petita part per acabar, la part de les obres que baixen cap als cavalls, i es farà en base 
a la subvenció que tindrem l'any vinent, que és aquesta que està aquí. Però reitero que gran 
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part del camí de Can Muntanyès s'ha fet amb una subvenció de l'any 2024 i hi ha una molt 
petita part que serà la que es fa amb part d’aquests 60.000 €. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: La segona pregunta és en què consisteix la millora del camí del 
Cal Serdà. 
 
Alcalde: Es farà l’asfaltat des del trencall de Santa Maria fins a l'església de Sant Vicenç del 
Morrocurt, amb millores pot anar més amunt. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: I l'arranjament de la façana de l'Ajuntament, quina actuació hi ha 
prevista? 
 
Alcalde: Arranjar-la, pintar-la,... 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: I després dos dubtes més encara sobre l'índex de pressupost. Una 
és la despesa de la fira de caça, que considerem que fa molts anys que no es fa i es podria 
treure, sabem que només hi han cinc cents euros, però potser en futurs pressupostos es 
podria treure. I si en algun moment es torna a fer, doncs es tornarà a posar sense problemes 
la partida. I després també hi ha una línia que posa el fons de contingència d'execució 
pressupostària, que volíem saber que era aquests 30.000 euros, perquè tan justos que 
anem ara ens treguin això. 
 
Alcalde: La de la fira de caça és una partida oberta, 500 euros, no té més; una partida oberta 
que si l'associació de casa vol tornar a fer la fira, ja tenim la partida oberta. I l'altre punt la 
secretària t'ho explicarà. 
 
Secretària: Com que hem tornat a les regles fiscals i no podrem utilitzar el romanent de 
tresoreria per finançar despesa ordinària, només per finançar despesa en inversió 
financerament sostenible, el que aconsellen, a nivell de Diputació, és que si hi ha previst que 
certs ingressos s’incrementin, però no és del tot segur, doncs no es poden posar sense més 
al pressupost, perquè poden finançar directament despesa i després finalment que no arribin 
a ingressar-se, amb la qual cosa comportaria un resultat pressupostari negatiu amb 
conseqüències; el que es pot fer és preveure aquesta quantitat extra a la partida 
d’ingressos, però també al pressupost de despeses, al capítol 5, com a fons de 
contingència. És com un estalvi aquí que servirà per finançar imprevistos que puguin sorgir 
de despesa ordinària, tot i que no qualsevol tipus de despesa ordinària, si finalment es 
compleix la previsió i arriben aquests ingressos. En aquest cas, si et fixes, els ingressos que 
hem incrementat força són els de les transferències de l'Estat, que ens han dit que pujaran 
un 13%, però no hi ha cap comunicat en ferm. Es podrà utilitzar aquest fons de contingència 
sempre i quan s'acabin materialitzant els ingressos previstos. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Gràcies per la explicació detallada. També un altre dubte que era 
sobre les despeses de préstec, no sabem si ha previst alguna cosa o és partida oberta. 
 
Secretària: Això ho expliquem també a la memòria i als informes. És una partida oberta per 
si calgués demanar algun préstec, no costa res de tenir-la oberta. 
 
Alcalde: Políticament no hi ha cap intenció de demanar cap préstec. Ho aclareixo. 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Per resumir, ja es va comentar al regidor d’hisenda, aquest any no 
sembla que hi hagi gaire marge per fer inversions, o almenys en aquest moment. Sabem, de 
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fet, també per experiència, que del pressupost que aprovem avui fins el que acaba sent el 
31 de desembre, en aquest cas del 2025, hi acostuma a haver-hi bastantes diferències, per 
modificacions de partides, però també sobretot per incorporacions de noves partides, tant 
pel que fa a subvencions com per romanents de tresoreria, tot i que tenim entès que no 
podrem poder fer tantes coses com abans, però sí que algunes coses segur que podrem 
seguir fent; i nosaltres això tenint en compte. Com ja sabeu, nosaltres tenim algunes 
propostes, de les que hem parlat algunes vegades, com ara, per exemple, el tema dels 
pressupostos participatius, que creiem que seria interessant després de dos anys de parada, 
tornar-ho a fer, ja que es va fer durant alguns anys, crec recordar que dos. Després, si hi ha 
hagut un estalvi rellevant pel que fa a l'energia elèctrica, tant per les lluminàries com també 
que hem passat a LED, com també en part per l'energia solar, que caldria continuar invertint 
posant plaques fotovoltaiques a la pista poliesportiva, que de fet també sortia en el pla 
aprovat fa una estona en aquest pla comarcal relacionat amb l'energia, creiem que això 
també seria una bona cosa, ja sigui per subvenció i fins i tot, potser com a inversió nostra, si 
ningú ens vol subvencionar, però tant de bo ens ho subvencionin. I també una altra cosa que 
ens han demanat, però que entenem que ara no pot ser, però de cara al futur podria estar 
bé en futures modificacions, és fer algun tipus de reforma de manteniment a la cuina de 
l'escola, que ens han explicat que troben a faltar una mica més de manteniment. 
 
Alcalde i Sr. Ortega, regidor d’Hisenda: A la cuina de l’escola? 
 
Sr. Càlix, d’Ara Font-rubí: Sí, a la cuina de l'escola. Jo ara mateix no soc usuari de l'escola, 
no t’enganyaré, però sí que ens ho han fet arribar, mirem-ho i, si és així, potser estaria bé 
com fer un cop de mà amb això. Ens abstindrem, creiem que és un bon pressupost, però 
com no hem pogut tampoc fer masses aportacions. I això sí que ens agradaria, com ja vam 
comentar quan ens vam trucar, que quan hi hagi d’haver noves incorporacions, sobretot 
quan anem a fer la primera modificació, aquesta d'incorporació de romanent, doncs que ho 
fem amb temps, que en parlem i que puguem millorar aquest pressupost conjuntament. 
 
Alcalde: En relació a les dues demandes que has fet, del tema de les plaques fotovoltaiques 
al sostre de la pista n'hem parlat moltes vegades i estem molt al darrere, tenim un projecte 
pràcticament acabat per a poder demanar una subvenció i poder posar-hi plaques. O sigui 
que això és una feina que ja l’estem treballant i que sortirà esperem que en breu. I del tema 
de la cuina de l'escola, em deixes molt sorprès, perquè jo mateix porto la regidoria 
d'ensenyament; dir-te que de la cuina de l'escola vam pagar ara, no fa ni quinze dies, unes 
factures que em sembla, que no tinc molta memòria, però de 1.500 de 2.000 euros, que les 
vam pagar ara no fa massa temps, i que no tenim ni una demanda no atesa, cap. Hi va 
haver una inspecció de sanitat a la qual ens van posar tres o quatre cosetes, s’havien de 
posar unes xarxes a les finestres i posar una sèrie de coses, i el mes següent es van fer 
totes. Bé, suposo que jo estic en contacte amb la direcció de l'escola sempre, i amb la 
persona que porta la cuina també, no tinc cap demanda. Quan hi hagi una demanda en 
parlarem, evidentment, mirarem quines millores es poden fer, però no en tinc ni una. Ho puc 
dir així perquè ho porto personalment, per això ho puc dir així de contundent. 
 
Sr. Galimany, d’Endavant Font-rubí: Parlant de demandes, nosaltres l'any passat en aquesta 
època, vam votar a favor dels pressupostos amb una sèrie de peticions sobre la taula, i 
considerem que aquestes peticions no s'han realitzat mai. Concretament era la substitució 
de diversos elements i jocs infantils del Parc de la Mina, que s'ha arreglat el parc de la Mina 
però els jocs continuen sent els mateixos; substitució de les bústies de Can Rovireta, Mas 
Molló, Sabanell i Can Xic, i com no s'hagin fet avui crec que no s'han fet; i després la 
reparació general de la plaça de Can Castellví, que es va reparar, bàsicament es va treure la 
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barana, però poca cosa més s'hi va fer. Llavors, hi haurà per part nostra una abstenció, és 
evident, i per l'altra, hi haurà un vot negatiu, per la no solució d'aquestes qüestions. 
 
Alcalde: A veure, el tema de jocs infantils estem pendents de que ens arribin i hi estan 
comprats, dels quals set ja els tenim aquí, dels vuit elements nous totals, que aniran a 
diversos parcs. I el parc que deies de la Sitjota, hi anirà una tirolina, que és un element 
important. A més, al parc de la Sitjota, el Fèlix s’ha encarregat de fer, de les dues pistes de 
tenis, ara tindrem en una pista un camp de futbol de gespa petit, i s'hi han fet altres millores, 
jo crec que s'hi ha treballat. Al parc de la Font de la Mina s'ha renovat pràcticament tot, 
també s'hi posaran més elements i més jocs. A nivell de bústies, el Lluís em corregirà si 
m’equivoco, s'han posat .... 
 
Sr. Ortega, regidor d’Hisenda: A Can Rovireta es va parlar de que millor si Correus ho feia 
directe, però això es va aturar. Estem esperant Correus que diguin alguna cosa, si ho fan 
ells i no fer una inversió ja de molts cèntims. Has dit Mas Moió, ja estan canviades; Cal Xic 
no es tenen que canviar perquè són de tipus nou, però ja fa anys que estan. I les que es 
tenien que canviar eren les de Grabuac ja s'han canviat. Em refereixo a que això de les 
bústies ho portes una mica al revés. 
 
Alcalde: Bé, és evident que heu de fer el vot que creieu pertinent, però nosaltres també 
volem aclarir que, dels acords que vam fer, evidentment al cent per cent no s'han pogut fer, 
segur que les de Sabanell, per exemple, no s'han fet, però s'han fet les bústies de Grabuac i 
les de Mas Moió. El tema de jocs infantils i la reparació de Can Castellví, s'ha fet feina, en 
som conscients que se n'ha de fer més, però també s'ha fet feina. Vull dir que el compliment 
podríem posar-ho en un 70%, o en un 65%. Bé, però evidentment ens hi hem esforçat i 
seguirem per aquesta línia.  
 
Atès que no es produeixen més deliberacions, l’Alcalde sotmet la proposta a votació. 
 
 
Subjecta la proposta a votació, el resultat de la mateixa és el següent: 5 (cinc) vots a 
favor dels regidors del grup municipal d’Impulsem Font-rubí – CM, 2 (dues) 
abstencions dels regidors d’Ara Font-rubí – AM, i 1 (un) vot en contra del regidor Sr. 
Galimany d’Endavant Font-rubí – IDC. Per tant, la proposta s’aprova per majoria 
absoluta dels regidors assistents. 
 
 
 
 
 
I sense haver-hi més assumptes per tractar, l’Alcalde aixeca la sessió, a Font-rubí, a la data i 
lloc a dalt consignats, quan són les 20:56 hores. 
 

    
 
 


